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Tallbergsvägen 19 Tel.  016 - 26061 

633 69 Skogstorp E-mail. sgoif.kansli@telia.com 

 

Protokoll fört vid Skogstorps GoIF´s styrelsemöte 
 

Datum   2020-12-21 

Plats:   Teams 

Närvarande Pär Eriksson 

Michael Petersson 

Maria Larsson 

Satu Verlinna 

Ulf Pettersson 

Johan Sjöberg 

Roger Gill 

Sonja Andersson 

Nina Lindström 

  

Ej närvarande: Ulrika Kårefjärd 

  

  

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning 
Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes.  
 

2. Leverantörsavtal 
Vi har nu sagt upp avtalet med Intersport och kommer istället att skriva nytt kontrakt 

med Stadium och Adidas i fyra år. Detta gör att vi kan ha kvar en butik i stan att åka 

in till och handla/beställa varor från. 

 

3. Avstämning seniorverksamheten 
a. Damer 

Verksamheten pågår, i den mån det går, och det är i nuläget 24 spelare och 

fem tränare. Arbetet kvarstår med kontraktsskrivning och arvodering till dessa 

tränare. 
b. Herrar 

Laget hade ett tufft utgångsläge 2020 och tyvärr tappade flera spelare suget 

och därmed fanns inte riktigt kämpaglöden. 

2021 blir det spel i Div6 och Thord förlänger inte sitt kontrakt som tränare. 

Föreningen har haft dialog med Anders Wigholm och Patrik Bodén som 

tilltänkta tränare och förhandlingar har pågått under ett par veckor. Parterna 

är nu överens och avtal ska skrivas under morgondagen. 

Styrelsen godkänner ersättningar och avtalsform till de båda tränarna. 

Föreningen ser till att spelarna blir först att få informationen innan vi går ut på 

hemsida och till media. 

 

4. Parkeringsfrågan 
Stadsbyggnadsnämnden och Kultur/Fritid kommer den 13/1 till föreningen för att 

diskutera parkeringsfrågan kring Orrliden. 

Sonja, Satu, Ulrika och Maria deltar på mötet från föreningens sida. 

Det är viktigt att vi får upp markeringar om vart man får och inte bör/ska parkera vid 
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nuvarande ingång och att vi istället får till en bättre möjlighet via skolans parkering. 

Det medför även att vi behöver få en asfalterad gång från den parkeringen mot 

klubbhuset. 

 

5. Övriga frågor 
Vår försäljning av Bingolotter inför uppesittarkvällen fick avslutas redan efter 

söndagens pass då vi inte hade några lotter kvar. 

Riktigt kul, men tråkigt att lotterna inte räckte till alla, men vi har meddelat via sociala 

medier att man även kan köpa sin lott online och där ange att man stöttar Skogstorps 

GoIF. 
 

 

 
Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

_______________________________  __________________________________ 

Nina Lindström   Pär Eriksson 


